



## Investment Term Sheet

### اتفاقية الاستثمار

Commercial Bank of Dubai PSC, Dubai, UAE, is licensed by the Central Bank of the UAE. Ittihad Street, Port Saeed, Deira, Dubai, P.O.Box: 2668, Dubai, UAE. Telephone: 04-2121156/04-2121538

For feedback/complaints, please email us at [cbd.investmentsolutions@cbd.ae](mailto:cbd.investmentsolutions@cbd.ae)  
Website: [www.cbd.ae](http://www.cbd.ae)

بنك دبي التجاري ش.م.ع، دبي، الإمارات العربية المتحدة، مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي. شارع الاتحاد، بور سعيد، ديرة، دبي، صندوق بريد: 2668، دبي، الإمارات العربية المتحدة. هاتف: 04-2121156 / 04-2121538

للأقتراحات/الشكاوى يرجى مراسلتنا على [cbd.investmentsolutions@cbd.ae](mailto:cbd.investmentsolutions@cbd.ae) الموقع الإلكتروني: [www.cbd.ae](http://www.cbd.ae)



## SUBSCRIPTION / PURCHASE

## الإشتراك / الشراء

Name of Investor		اسم المستثمر
RIM		RIM
Investor settlement account		حساب التسوية الخاص بالمستثمر
FX rate		صرف العملة

Security		أصول الاستثمار
ISIN / Ticker		رقم تعريف الأوراق المالية الدولية
Annual coupon		العائد السنوي
Currency		عملة

Total Investment Amount / Face Value		قيمة الاستثمار الاجمالية / القيمة الاسمية
Price (Subject to change)		سعر أصول الاستثمار (قابل للتغيير)
Processing fee %		الرسوم الإدارية
Custodian's fee pa%		رسوم الحفظ السنوية %
Expected Trade date (Subject to change)		تاريخ التداول المتوقع (قابل للتغيير)

Signature of the Investor:

توقيع المستثمر :

Name of the investor:

أسم المستثمر :

Date:

التاريخ :



**WARNING**

Investment products are subject to risks, including possible loss of principal amount invested. Past performance is not indicative of future results: prices can go up or down. Investment products are not bank deposits and are not guaranteed by Commercial Bank of Dubai.

**تحذير**

المنتجات الاستثمارية عرضة للمخاطر، بما في ذلك الخسارة المحتملة للمبلغ الأصلي المستثمر. الأداء السابق ليس مؤشراً على النتائج المستقبلية: الأسعار يمكن أن ترتفع أو تنخفض. المنتجات الاستثمارية ليست ودائع مصرفية ولا يضمنها بنك دبي التجاري

**COOLING OFF PERIOD**

Investment products are directly executed in the markets or with external fund managers. Once executed, investment transactions cannot be reversed. Hence, investment products cannot offer any cooling off period.

**فترة إلغاء**

يتم تنفيذ المنتجات الاستثمارية في الأسواق أو مع مديري الصناديق الخارجيين. بمجرد تنفيذها، لا يمكن عكس معاملات الاستثمار وبالتالي، لا يمكن أن تقدم المنتجات الاستثمارية أي فترة إلغاء.

**DORMANT ACCOUNT**

A close-ended investment becomes dormant account if no communication from the customer for a period of 3 years from final maturity / redemption date whichever is earlier.

An open-ended investment automatically becomes dormant account when the other accounts with the bank are classified as dormant.

In case of a Dormant Investment account, The bank shall liquidate the investments and transfer proceeds to Central Bank of the UAE as provisioned in Article 2.3 under CB UAE Regulations on Dormant Accounts

**الحسابات الخاملة**

يصبح الاستثمار المغلق حساباً خاملاً في حال عدم وجود أي تواصل من العميل لمدة 3 سنوات من تاريخ الاستحقاق النهائي/تاريخ الاسترداد، أيهما أقرب. يصبح الاستثمار المفتوح حساباً خاملاً، تلقائياً، عندما يتم تصنيف الحسابات الأخرى لدى البنك على أنها خاملة.

في حال وجود حساب استثمار خامل، يجب على البنك تصفية الاستثمارات وتحويل العائدات إلى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي وفقاً لما هو منصوص عليه في المادة 2.3 بموجب لوائح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي بشأن الحسابات الخاملة.

- I have read and understood the Investment General Terms and Conditions available on CBD website
- I have read and understood this term sheet and the details of the transaction
- This transaction is on an execution - only basis and is not a result of any advice or recommendation from CBD

- لقد قرأت وفهمت شروط وأحكام العامة الاستثمار المتوفرة في الموقع الإلكتروني لبنك دبي التجاري
- لقد قرأت وفهمت اتفاقية الاستثمار الرئيسية وتفاصيل المعاملة
- هذه المعاملة على أساس التنفيذ فقط وليست نتيجة لأي نصيحة أو توصية من بنك دبي التجاري

Signature of the Investor: \_\_\_\_\_

توقيع المستثمر: \_\_\_\_\_

Name of the investor \_\_\_\_\_

اسم المستثمر: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

التاريخ: \_\_\_\_\_

